
 

 

Referat FAU møte 12. februar, 2025  
 

Tilstede: Gunnar Grenlee, Ingvild Maanum Møller, Håvard Aaslund, Jørgen 
Andersen, Mona Aamodt, Ann Karin Nilsen-Kildal 

Foreldre: Elisabeth Daae (2a og 7b), Ajsel Andreassen (7b og 1b), Hanne M. Mathiesen (1A), Annette 
L. Vestlund, 4c, Alizée Hutin-Naulleau (2B), Pernille Engdal (2C), Rikke Lie Henriksen (2a og 6 

Forfall: Rashid Nawaz, Haakon Bekeng-Flemmen, Lillian Vatnøy, 

Referent: Ingvild Maanum Møller 

 
 
 
1.       Informasjon fra ledelsen v/ rektor Ricke Müller 

Ricke introduserte ny AKS leder, Markus. Det var mange søkere til stillingen. Markus har erfaring som 

pedagogisk leder i barnehage i 10 år, erfaring fra ungdomsskole, og masterstudie i etikk og 

pedagogikk. Han er fra Lindeberg og kjenner godt til Høybråten. FAU ønsker velkommen til Markus 

og ser fram til samarbeidet.  

 

2. Informasjon om endringer i FAU-styret.  

Cathrine Nodberg har trukket seg som FAU leder, og Ann-Karin Nilsen tar over som ny leder. Ingvild 

Maanum Møller blir ny nestleder.  

 

3. Møte med AKS 

Mona og Ann-Karin har hatt et møte med AKS.  

● Det skal framover være 2 slike møter i året, eller ved behov.  

● Det har vært jobbet med en handlingsplan mot mobbing, denne ble ferdigstilt på møtet.  

● Framover vil ALLE barn som har tilhørighet til Høybråten skolekrets få en invitasjon til 

førskoledag, ikke bare de som går i de nærmeste barnehagene.  

● Det foregår mye kommunikasjon mellom foreldre og AKS-ansatte etter at AKS tiden har 

startet. Dette kan være forstyrrende både for barn og voksne. Det bes om at beskjeder 

sendes fra foreldre sendes før kl 12.  Det kom forslag om at AKS blir med i skolemelding-

appen, slik at beskjeder kan sendes der.  

● Det er god dekning av barn på alle trinn.  

 

4. Fredheimveien 2 

Det er ikke gitt brukstillatelse til institusjon på denne adressen, kun til vanlig bolig. Situasjonen er 

fortsatt uavklart, men Skolen ønsker dialog med Aurora for å kunne forberede seg. Det skal være et 

møte mellom skolen og Aurora hvor FAU vil være tilstede. Det er ikke avtalt når dette møte blir. Ved 

behov kan det være ønskelig å også få til et samarbeid med Stasjonsfjellet, og at de også bør være 

med på dette møtet. 

 

5. Trafikksituasjonen rundt Høybråten skole 

● FAU har hatt en befaring med Bymiljøetaten (BYM) ang dette 



 

 

● I utgangspunktet er Nilsebakken regulert som gangvei hvor kun de som bor i bakken har 
tillatelse til å kjøre der. Denne nye skiltingen er med andre ord mer i tråd med opprinnelig 
regulering. 

● BYM forsto innspill som er kommet med tanke på retningen på enveiskjøring i Linjeveien. 
Denne skal snus. 

● Det var mange farlige situasjoner i kryssene rundt skolen, ulovlig kjøring i bakken, og mye 
kjøring på fortauet mens barn gikk der.  

● BYM oppfordret FAU til å ha trafikkvakter, noe vi fortalte at vi har med mellomrom uten 
resultat utover kampanjeperioden  

● BYM sa at de skal sette opp trafikktelling. 

● FAU bør sende henvendelse til politiet om kontroller 

● Utfordringer ved fotgjengerfeltet på toppen av olsebakken, det er få biler som stopper. Det 
må komme striper. 

● Trafikksituasjonen bør inn på felles-delen av foreldremøtene 

● Det bør igangsettes en ny trafikkaksjon, uke 10 og 11. FAU vil gå gjennom hvor vaktene skal 
stå, og at det står vakter på de mest kritiske punktene. 

● Rikke kontakter NAF og Trygg trafikk for å høre om de kan stille med noen premier 

● Det etterlyses dropp-sone ved linjeveien/togstasjonen. Dette har vært diskutert tidligere, 
men det blir dessverre kaotisk der.  

● Det kom forslag om at fadderne kan ta ansvar for å følge førsteklassingen siste del av veien  

6. Hygiene på skolen. 

Det oppleves generelt dårlig renhold, og det er ikke tørkepapir på toalettene. Dette begrunnes med 

at ungene tetter doene med dette papiret. FAU ønsker at denne praksisen ses på. Det kom forslag 

om at tørkepapir settes på utsiden av toalettene. FAU vil gå i dialog med ledelsen om å finne en 

løsning på tørkepapir og bedre renhold. Det er ønskelig at dette blir en sak i driftsstyret.   

 

7. Klassekasser/ konto 

Det har tidligere kommet spørsmål om FAU kan bistå med klassekontoer. Et forslag er klassekontoer 

er en underkonto til FAU. Det kom innspill om at Vipps tilbyr noe som heter «klasse-konto», som 

virker som en god løsning. FAU oppfordrer klassene til å teste ut dette.  

 

8. Stikk-innom 

Det ble diskutert om stikk-innom bør være gratis, for at det skal være inkluderende for alle? Bør det 

være gratis inngang? Det ble ikke konkludert, dette må diskuteres videre. Det er viktig at det 

informeres godt om endringer i konseptet. FAU vil sende ut en spørreundersøkelse/ evaluering av 

stikk-innom til klassekontaktene og be om innspill og tilbakemeldinger.  

 

9. Elevundersøkelsen 

Resultatene fra elevundersøkelsen er publisert på Udir sine sider. Resultatene fra særlig 5. trinn var 

høye på mobbing (30,2 %, mot 15% i landsgjennomsnitt) 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-

5-til-10-trinn-sporsmal/ 

FAU vil etterspørre mer informasjon fra skolenangående dette, og det vil være tema på neste FAU 

møte.  

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-5-til-10-trinn-sporsmal/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-5-til-10-trinn-sporsmal/


 

 

 

10. Læringsbrett 

Skjermgruppa har sendt et brev til ledelsen og inviterer til samarbeid om å retningslinjer/ prinsipper 

for bruk av læringsbrett i skolen. Skolen vil svare på brevet på møtet i mars. FAU presiserer at det 

inviteres til et samarbeid om tematikken.  

 

11. Evt  

● Det bør inn et fast punkt fra klassekontakter på foreldremøtene – «informasjon fra FAU» 

● Det har vært SMU møte. Elevundersøkelsen ble kort presentert.  SMU ønsker språk-kampanje, 

fordi det er mye stygt språk på skolen. 

● Det har vært gjennomført nyttårsball for 7. trinn. Det var veldig vellykket. Det er laget en god 

plan, som gjerne videreføres til neste trinn. Det kom forslag om å ha foreldrevakter fra et annet 

trinn. Imidlertid mener noen at det er en fordel at man kjenner barna godt.  

● Det er ønskelig å forberede barn i sjette trinn til leirskoleoppholdet i sjuende. Det kom et forslag 

om at noen elever som har vært på leirskole i år kan besøke sjette trinn. FAU støtter forslaget og 

vil ta det videre.  

● FAU har mottatt en søknad fra AKS vedrørende midler til vedlikehold av skolehagen. FAU 

innvilget midlene som ble bedt om.  

 

 


